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Zápis z jednání 
 
 
 
 
Zápis z jednání MK Jarošov 
 
Přítomni Jan Zapletal, Dagmar Vlčková, Věra Nálepová, Bohdana Jančíková, Jiří Kolaja, Jan 

Vydlák, Rostislav Prchlík, Dušan Jakšík, Věra Mikulková 

Omluveni Jiří Plášek 

Místo konání      Jarošov  - „Vinárna Pod Kopcem“ Datum a čas 15. 12. 2016 v 18:00 
 
1. Úvod 
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, seznámil s programem jednání, který byl odsouhlasen. 
 
2. Kontrola úkolů 
 
Odbor SMM 
 
02/03/2016/MK JA 
Na pozemku parcela č. 1165, ul. Pivovarská se nachází 2 objekty ve velmi neutěšeném stavu (dle zjištění 
byly součástí dodávky plynu do pivovaru, po ukončení si RWE přívod zaslepil) -  z důvodu bezpečnosti 
žádáme o prověření, v čí správě objekty jsou a žádáme o sjednání nápravy – uvedení do řádného stavu, 
nebo zamezení přístupu.   
Odpověď: 
RChy: O sjednání nápravy a uvedení do řádného stavu by se měl postarat odbor stavebního úřadu a 
životního prostředí, nikoliv odbor správy majetku města.   
Odpověď odboru SŽP: 
Stavba technického vybavení umístěná na pozemku p. č. 1165 není zapsána na listu vlastnickém. Po 
zjištění vlastnictví těchto objektů, bude stavební úřad dále postupovat dle příslušných ustanovení 
stavebního zákona. 
MK bere na vědomí 
 
02/06/2016/MK JA 
Ze strany občanů čtvrti Jarošov – lokalita Louky jsou neustále vznášeny podněty na nedodržování rychlosti 
při vjezdu do centra, který narušuje i bezpečný výjezd ze sídliště. Semafor, který byl umístěný 
k bezpečnému přechodu, tento problém neřeší. Žádáme o prověření možnosti vybudování zpomalovacího 
pásu před vjezdem, či vybudování ostrůvku nebo kruhového objezdu. 
Odpověď SMM-DP: Je-li předmětem dopravního zklidnění silnice II/497 při vjezdu do města od Bílovic, pak 
se jedná o opatření na komunikaci v majetku Zlínského kraje. Zpomalovací prvek v podobě okružní 
křižovatky dotčené silnice a místní komunikace ul. Louky je již projekčně připraven. V realizaci však 
v současné době brání nedořešené majetkoprávní vztahy, kdy se nedaří vyřešit dotčené dopravní napojení 
přilehlého privátního areálu.   
MK rozumí zdůvodnění, proč to není možné, přesto navrhuje zvážit vybudování zpomalovacího 
pásu, jak je tomu při vjezdu do Březolup, a v tomto smyslu na řešení spolupracovat se Zlínským 
krajem. 
Odpověď: Odbor SMM-DP – Váš podnět bereme na vědomí 

 
03/04/2016/MK JA 
Znovu žádáme město o řešení neutěšeného vzhledu při vjezdu do čtvrti Jarošov v souvislosti s neúdržbou  
prostor kolem areálu pivovaru.  
Odpověď SMM-LP: Podle § 58 zákona o obcích může obec, tj. rada obce v samostatné působnosti, 
případně obecní úřad, pokud mu to rada obce svěří, podle správního řádu v souvislosti s narušováním 
vzhledu obce ukládat pokuty za správní delikty právnické osobě a fyzické osobě, která je podnikatelem, a 
neudržuje čistotu a pořádek na pozemku, který užívá nebo vlastní, tak, že naruší vzhled obce. MK jako 
poradní orgán Rady města může tedy požádat RM o řešení dlouhodobého problému. 
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MK bere na vědomí a žádá tímto RM o řešení tohoto dlouhodobého problému. 
Úkol v řešení - odpověď nedodána 

 

 
 
3. Různé 
 
EKO 
Seznámení s informací o projednání požadavků místních komisí – opatření 10 a 11/2016 
MK bere na vědomí 
 
 
Nové Podněty ze strany občanů – členů komise: 
 
01/09/2016/MK JA 
Na komisi se obrátil s dotazem Mgr. et Mg. Petr Bobčík s projednáním a vyřešením problému s 
nedostatkem parkovacích míst na sídlišti Louky. Jeho návrh je prakticky totožný s návrhem MK Jarošov, 
který byl komisí dlouhodobě neúspěšně prosazován.  
Stanovisko MK: Stále platí, že s přesunem kontejnerových stání přes cestu musí souhlasit 
obyvatelé dotčených domů. Komisi se souhlas nepodařilo získat. Navrhované řešení však 
považujeme za správné. 
 
SMM 
02/09/2016/MK JA 
Místní organizace HS Jarošov se obrátila s dotazem, zda by nebylo možné najít náhradní řešení na nové 
kontejnerové stání, které je umístěno u vchodu do hasičárny. Součástí kontejnerového státní je i nádoba na 
sklo, která je neustále obklopena střepinami, které zasahují často až ke vchodu do hasičárny, kde je častý 
pohyb lidí.  
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Stanovisko MK: Podporujeme návrh hasičů. Ukázalo se, že nádoba na sklo umístěná přímo na 
cyklistické stezce je problém, který před instalací nikoho nenapadl. Navrhujeme vyměnit nádobu na 
sklo za nádobu na sběr elektroodpadu. 
 
03/09/2016/MK JA 
Byl vznesen dotaz, zda existuje vyhláška o umísťování a rozsahu městského osvětlení. Jeví se nám, že 
některá místa /ulice/ jsou nedostatečně osvětlena. Bylo by vhodné provést kontrolu ve večerních hodinách. 
 
04/09/2016/MK JA 
Na sídlišti Louky se nachází u každého domu lavky, které bohužel nesplňují tento účel, neboť chybí 
dřevěné výplně. 
 
 
4) Závěr 
 
Předseda poděkoval za účast i za činnost členů komise v roce 2016.  Popřál krásné vánoce a šťastné 
vykročení do nového roku 2017. 
 
  Harmonogram jednání v 1. čtvrtletí 2017 
 

 
Datum 

   
Čas  

 
 Místo jednání 

19. 1.   18:00  Hasičská zbrojnice 

16. 2.     18:00  Hasičská zbrojnice 

16. 3.    18:00 Hasičská zbrojnice 

 
 
http://www.mesto-uh.cz/Folders/23868-1-Mistni+komise+Jarosov.aspx 
 
 
Zapsal: Věra Mikulková  Ověřil: Jan Zapletal 
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